

Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term1-SY: 2024-2025

Grade: 7-G Week (2) - Date: Sept. 08–Sept. 12, 2024

يرجى من الطالبات تجهيز مشاركات ثقافية عن اليوم الوطني 94 و أعمال فنية للاحتفاء بهذا اليوم العظيم و تسليمها للمعلمة بأسرع وقت ممكن شاكرين تعاونكم :Note

SUBJECT	LESSON TO BE EXPLAINED	HOMEWORK
الدين	1- فقه: الطهارة + أحكام النجاسة. 2-تفسير سورتي (الناس+ الفلق) + (الإخلاص+المسد) 3-حديث حرص النبي عليه وسلم الله على هداية أمته . +شفقة النبي على تعليم أمته.	حفظ الدروس المعطاة
اجتماعيات	- الاثنين - الدرس الثالث: خطوط الطول ودوائر العرض - الثلاثاء - الدرس الثاني: حركة الأرض	إكمال حل ص 27 حفظ الدروس المعطاة



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term1-SY: 2024-2025

لغتي	2- تابع الصنف اللغوي: المذكر والمؤنث 2- الأسلوب اللغوي: الأمر 3 -الرسم الإملائي: رسم همزة الوصل	الواجب/ص30
Physics	Please bring Textbook-Science Fusion Motion, Forces and Energy UNIT 3: Electricity and Magnetism Lesson 1: Electric Charge and Static Electricity	- Read the lesson
Chemistry	Textbook-Science Fusion Matter and Energy Unit 2 : Energy Lesson 1: Introduction to Energy	Read the lessonComplete T.B Q/A from Classera





Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term1-SY: 2024-2025

English	Literature: Rogue Wave Language: Chapter 10/ The Sentence Writing: Fictional Narrative	Frame meaningful sentences using the vocabulary words from the list uploaded on Classera answering the questions in the language book
		submit the first draft of the essay





Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term1-SY: 2024-2025

Math	Lesson 1-9: Powers and Laws of Exponents Lesson 1-11: The Coordinate Plane Lesson 2.1: Mathematical Expressions Lesson 2.2: Simplify and Evaluate Algebraic Expressions Lesson 2.4: Solve Addition Equations	Selected Questions
Computer	Lesson 1 : Today's Technology	Selected Questions
Social Studies	Unit 1- State and Order Lesson 2- Government	Selected WB questions
BIOLOGY	Textbook- Science Fusion The Human Body Unit 1: Human Body Systems Lesson 1: Introduction to Body Systems	Read the lessonComplete T.B Q/A from Classera